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        东莞市欧克华迪铝塑制品有限公司属私营企业，位于东莞市寮步镇竹园工业区，厂房面积超30000平方米，拥有

完善先进的复合包装制品机械设备，包括国内先进的电脑自动套色印刷机器设备;八边封纸袋机、自动复合机、电脑制袋

机、分切机、液压冲床机、圆角机、啤机等加工设备。 多年来，本公司致力于八边封袋、铝箔袋、镀铝袋、食品包装袋

、精细化工包装袋、卷膜、各式复合袋、抽真空尼龙袋、贴骨自立袋、拉链袋、吸嘴袋、风琴袋、三边封袋、各种异形袋

等等。涉及电子业、食品业、生化医药等行业使用的包装材料的研发和制造。公司已通过ISO9001国际质量体系认证和QS

食品等级认证。 创业以来，我们一直以“信心源自专业、品质赢得信赖”为理念，以“质量OK、客户至上”为信条。如

今，更是拥有一支在国内外包装行业技术一流、经验丰富的研发专家团队。并借鉴日本管理技术成立及机械与包装一条龙

改善团队，从包装设备到包装材料进行精益求精持续改进，确保客户包装后之产品的完美度，全心全意地为顾客提供性能

卓越、安全环保，有市场竞争力包装制品，从而提供客户产品竞争力。本公司产品畅销全国及欧、美、亚50多个国家与地

区，饮誉全球，尤其在港、澳、珠三角更是有口皆碑。 

        0K Packaging Manufacturing Co., Ltd, established in 1996, located in Dongguan city, Guangdong Province, 

China. The factory is near the beautiful Songshan Lake, with occupation of land about 30000 square meters. and our 

factory equipped with 9 colors printing and laminating production lines.We devote to Flexible Packaging for 

Food,Beverage,Cosmatics,Electronics,Medical and Chemical products.Main products consist of Rolling film,Alumini-

um bag,Stand-up Spout Pouch,Zipper Pouch,Vacuum pouch,Bag in Box etc,over twenty kinds of material structures 

for different purpose, including packing for snack food, frozen food, beverage, retortable food, wine, edible oil, 

drinking water, liquid egg and so on.Our products are mainly exported to United States, Europe, South America, 

South Africa, Australia, New Zealand, Japan, Singapore and so on.We are certified to BRC,ISO9001,QS food grade 

and SGS, the packaging material are compliance with the US FDA and EU standards.

COMPANY PROFILE
欧克包装 公司简介

专注功能性软包装解决方案
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Focus on functional flexible packaging solutions

20
年生产制袋经验

Experience in Bag Production

30000+
平方米厂房面积

Square meters Factory Area

300
多名专业生产员工 

A number of professional production staff



创新包装品牌 

树立行业标杆
Innovative packaging brand, set up the industry benchmark

公司愿景

品质铸就品牌，品牌造就辉煌。我们致力于打造全球最专业印刷包装行业的一流企业，成为食品企业最认可、最信赖

的包装企业；秉持改变的观念，不断研发生产各类材质与的彩印产品、制袋产品及吸塑产品。通过不断创新产品和优

质服务来强化公司企业的发展，通过科学管理来优化团队的组合，不断激发员工的潜能。“欧克人”坚持和谐共赢的

理念，为客户提供产品包装形象设计及咨询服务，共同面对挑战，不断创造成功。

Quality casts brand, brand creates brilliance.We are committed to building the world's most professional printing 

and packaging industry first-class enterprises, become the most recognized food enterprises, the most trusted 

packaging enterprises;Adhere to the concept of change, constantly research and development and production of 

various materials and color printing products, bag products and blister products.Through continuous innovation of 

products and quality services to strengthen the development of the company, through scientific management to 

optimize the combination of teams, constantly stimulate the potential of employees.Adhering to the concept of 

harmony and win-win, Oakman provides customers with product packaging image design and consulting services to 

jointly face challenges and continuously create success.

Adhere to the quality of survival, innovation and development of the business philosophy.Talent management 

development as the core, constantly improve the production management process, constantly improve product 

quality, to provide quality and efficient packaging solutions for customer development.

Customer value, the pursuit of excellence, integrity, continuous innovation

公司经营理念

坚持以质量求生存，以创新求发展的经营理念。以人才管理发展为核心，不断完善生产管理流程，不断提高产品质量

，为客户发展提供优质高效的包装解决方案。

核心价值观

客户价值、追求卓越、诚实正直、持续创新
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Corporate Vision

Company Business Concept

Core Value 

COMPANY CULTURE
欧克包装 企业文化
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吹膜车间 Blown film workshop 高速凹印机 Printing workshop

吹膜原料 Blown film raw material 印刷车间 Printing workshop

COMPANY EQUIPMENT
欧克包装 工厂设备

品检机 Product inspection machine 无溶剂车间 Solvent free workshop

设备一流的生产车间与全自动管理设备
First-class production workshop and automatic management equipment
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十万级无尘车间，300米一分钟的高速凹印机

无苯无酮安全环保油墨，无溶剂复膜
100,000 level dust-free workshop, 300 meters per minute high speed gravure printing machine
No benzene no ketone safety environmental protection ink, no solvent coating

制袋车间 Bag making workshop

复合车间 Dry composite workshop

压嘴车间 Welding nozzle workshop

注塑车间 Injection workroom

全自动焊嘴机 Automatic welding machine 

分切车间 Slitting machine

公司从国外引进大批先进生产设备，车间经过封闭净化处理，整洁有序，达到化妆品、食品及电子产品包装GMP要求。

拥有九色和八色电脑自动控制高速凹印机，高速多功能干式复合机、无溶剂复合机、TOTANI中封、八边封、三边封制袋机等

塑料类彩印包装设备80多台。

The company imported a large number of advanced production equipment from abroad, the workshop through closed 
purification treatment, clean and orderly, to meet the requirements of COSMETICS, food and electronic product 
packaging GMP.
It has more than 80 sets of plastic color printing and packaging equipment, such as nine-color and eight-color 
computer-controlled high-speed gravure printing machine, high-speed multifunctional dry compound machine, 
solvent-free compound machine, TOTANI middle seal, eight-side seal and three-side seal bag making machine.

先进的生产设备
Advanced production equipments



COMPANY QUALIFICATION
欧克包装 公司资质
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欧克华迪坚持把控品质，对包装用料极为重视，均采用食品级

材质打造，已通过各项质检。

Okwood insists on quality control and attaches great importance to packaging materials. They are all made of 
food-grade materials and have passed various quality checks.

公司通过ISO09001：2008质量体系和BRC，QS认证，产品通过SGS检测，符合FDA，RoHS,REACH法规。

The company has passed ISO09001:2008 quality system and QS certification, and the products have passed 
SGS test, and are in compliance with FDA, RoHS and REACH regulations.
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ORGANIZATIONAL CHART
欧克包装 组织架构

DEVELOPMENT HISTORY 
欧克包装 发展历程

公司拥有完善的管理层机构，通过各个行政职能部门对公司的创新研发、生产经营、财务管理、人力资源管理、资本运作

等运营环节进行有效管理和控制。

The company has a sound management organization, through various administrative functional departments of the 
company's innovative RESEARCH and development, production and operation, financial management, human 
resources management, capital operation and other operational links to effectively manage and control.

General Manager

Business 
Department ISO Office

Personnel 
Department

Logistics 
Department

Maintenance
 Department

Purchasing 
Department

Warehouse 
Department

Management 
Representative

Administrative 
Department

 Product 
Department

 Quality 
Department

 Accounting 
Department

 production management 
department

董事长

管理者代表

业务部

人事部 后勤部 维修部 采购部 仓库部

ISO办公室 行政部 生产部 品质部 生管部 财务部

1999年
东莞市欧克华迪铝塑制品有限公司成立

2002年
扩增吹膜车间吹膜生产线达三条

Dongguan OK Packaging Manufacturing Co.,Ltd was established

Three film production lines were expanded in the film blowing workshop

2005年
投资500万兴建15000²十万级无尘车间

Invest 5 million to build 12000 100,000 dust-free workshop

2008年
通过BRC、SGS、QS、FDA等多项体系认证

Through BRC, SGS, QS, FDA and other systems certification

2012年
公司员工发展至300多人，生产研发160人

The company has more than 300 employees and 160 r&d employees

2015年
自动生产设备达80台，年产量达10000余吨

Through the test of Disney, the company has become the supplier of automatic production
equipment up to 50 sets, with an annual output of up to 80 sets More than 8000 tons

2016年
通过迪士尼的检测，成为供应商

Through the Disney test, become the supplier

2018年
在泰国成立办事处

Set up an office in Thailand

2021年
无尘生产车间重新装修，购买新的办公楼

The dust-free workshop was renovated and new office 
buildings were purchased

风雨兼程 砥砺前行
Wind and rain forge ahead
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自立吸嘴袋包装主要应用在果汁饮料、瓶装饮用水、可吸果冻、调味品等产品中，除食品行业外，一些洗

涤用品、日用化妆品、医药用品等类产品的应用也逐渐增多。

Self-supporting nozzle bag packaging is mainly used in fruit juice drinks, bottled drinking water, absorbable 
jelly, condiments and other products. In addition to the food industry, the application of some washing 
products, daily cosmetics, medical supplies and other products is also gradually increasing.

适用范围 SCOPE OF APPLICATION

吸嘴袋
SPOUT POUCH 
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八边封袋
FLAT BOTTOM BAG

SCOPE OF APPLICATION适用范围

With moistureproof, oxygen resistance, good tightness, unique shape, standing stable, mainly used in food, 
tea, grains and other products, save space, reduce costs.

具有防潮，阻氧，密封性好，外形独特，站立平稳，主要应用于食品，茶叶，杂粮等产品，节约空间，降低

成本。
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双插底袋
STANDUP BAG IN BOX

适用于外出旅游，酒店，学校，餐厅，家庭储水；容量 ，易携，易存放，可反复使用、广泛适用于水，红酒

，浓缩果汁，食用油等液体包装；可按要求配置阀门。

SCOPE OF APPLICATION适用范围

It’s suitable for storing water in trips,family,restaurant,school and hotel; Large capacity,easy carrying,easy 
keeping and reuse; It’s widely use for water,red wine,concentrated juice, edible oil and other liquid packaging; 
Vitop valve can be configured as required.
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自立拉链袋
STANDUP ZIPPER POUCH 

SCOPE OF APPLICATION适用范围

Standup style, looks high-grade,different shelf effect,moisture-proof,oxygen,shading,good stiffness,with 
zipper,reusable,good preservation,environmental protection.

自立式包装，突出产品高档次，与众不同的货架效果，防潮，隔氧，遮光，挺度好带有拉链可重复使用，具

有良好的保存性，环保性。
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风琴袋
SIDE GUESSET BAG

SCOPE OF APPLICATION适用范围

With moisture resistance,good sealing,high flatness,long self,life,etc.Can assemble One-way exhaust valve 
or use to do vacuum.Suitable for kinds of coffee,tea and other food packaging.

具有防潮、热封性好、平整度高、保存期长等特点。可装配单向排气阀或抽真空使用。适合各种咖啡，茶叶

等食品包装。

气阀
Valve

内部
inside

底部
bottom
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大米袋
RICE BAG

SCOPE OF APPLICATION适用范围

Big capacity,Impact resistance,Oil resistance and 
vacuumize Great air barrier performance 
andti-oxidation, waterproof moisture-proof,Ex-
tend the shelf life of the food

阻隔性强，防氧化，防水，防潮 大容量，耐冲击

，耐油，耐真空 延长食品保持期。



母乳袋
BREAST MILK BAG
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具有方便，安全，阻隔性好，本公司自主生产无味PE膜，无味拉链，全程高标准生产，使产品更安全，卫生。

SCOPE OF APPLICATION适用范围

With convenience,safety,good barrier,we have our own production of tasteless PE film, tasteless zipper,high 
standard production for whole process, so that our products are much safer,healthier.
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盒中袋
BAG IN BOX (BIB)

SCOPE OF APPLICATION适用范围

It’s made in kind of excellent transparent flexible packaging material,with good transparency,stretchability, low 
cost, impact strength,etc. Suitable for wine, oil and pure water package.

是一种新型优良的透明软包装材料，具有良好的透明性、拉伸性、质地较轻、价格相对较低、抗冲击强度大等

优点。适用于红酒 、食用油和纯净水的包装。
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铝箔袋、屏蔽袋
ALUMINUM FOIL BAG/ MYLAR BAG

SCOPE OF APPLICATION适用范围

this kind of composite bags, have good vacuum effect, low oxygen transmission rate, strong air barrier 
property. high sealing performance.

此类复合包装袋抽真空效果佳、透氧率低、空气阻隔性强、密封性高，具有良好的防静电和屏蔽性能。适

用于各类电子元件的包装。
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折叠水袋
Foldable water bag

SCOPE OF APPLICATION适用范围

With moisture resistance,the oxygen resistance,good sealing,poucture resistance,not easy to break imperme-
able, alternative bottles used, cost savings, fashionable and beautiful, easy to carry.

具有防潮、阻氧、密封性好、耐刺穿、不易破裂、不渗透、可代替瓶子适用、节约成本、时尚美观、携带

方便。
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卷膜
ROLL FILM

SCOPE OF APPLICATION适用范围

This kind of composite bags,have good vacuum effect, low oxygen transmission rate, strong air barrier property, 
high sealing performance. good anti-static and shielding performance. Suitable for all kinds of electronic compo-
nents packaging.

此类复合包装袋抽真空效果佳、透氧率低、空气阻隔性强、密封性高，具有良好的防静电和屏蔽性能。适

用于各类电子元件的包装。
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茶叶袋
FILTER TEA BAG

产品材质为高品质食品级滤纸系列，有国家认证，是符合食品级别标准的，防潮、抗菌、健康无毒，让您使用更放

心。抽绳设计，使用方便，材质密度大，过滤性好，用途多样，可泡茶，咖啡，卤煮，泡酒等。

SCOPE OF APPLICATION适用范围

The product material is high quality food grade filter paper series, has the national certification, is in line with 
the food grade standard, moistureproof, antibacterial, healthy non-toxic, let you use more assured.
The rope drawing design, easy to use, material density, good filter, various USES, can make tea, coffee, 
haloboil, bubble wine, etc.
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真空保鲜袋
VACUUM BAG

SCOPE OF APPLICATION适用范围

It adopts PE+PA+7 layer extrusion three-layer design, no residual material deep impression, but the bag body 
light permeability and ventilation thoroughly, good sealing, and can withstand sudden temperature difference, 
high temperature cooking, low temperature freezing -25mpa compressive test, strong toughness, can be 
used many times.

采用PE+PA+7层共挤三层设计，无残留物质深度压纹，反而袋身光透抽气彻底，密封性佳、耐骤变温差，可高温

蒸煮，低温冷冻-25Mpa抗压测试，韧性强，可多次使用。
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P VC/TUP/EVA化妆包
PVC/TPU/EVA COSMETIC BAGS

SCOPE OF APPLICATION适用范围

Environmental protection material, waterproof, light, visible, easy to clean, rich color, soft texture, the new 
favorite of the season fashion circle.

环保材料，防水、轻薄、可视、易清洁、色彩丰富，质地柔软，当季时尚圈的新晋宠儿。
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PEVA袋
PEVA BAG

SCOPE OF APPLICATION适用范围

Environmental protection material, made of PEVA material, PVC-free, lead-free, Chlorine-free and BPA-free. 
Reusable storage bags help reduce Use of plastic bags. Suitable for cold soups, juices, sauces, etc. Double 
sealed zipper to ensure anti-jumping.

环保材料，采用PEVA材料制成，无PVC,无铅，无氯、无BPA.可重复使用的储物袋有助于减少塑料袋的使用

适用于冷汤、果汁、酱料等。双重密封拉链，确保防跳。
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气泡袋
BUBBLE MAILER BAG

SCOPE OF APPLICATION适用范围

small volume, fragile, easy to damage, low accuracy of commodity packaging. As the express bubble bag 
with shock absorption bubble film, so the express bubble bag has light weight, strong elasticity, good shock 
absorption, impact resistance, non-toxic, tasteless, moisture-proof, corrosion resistance and other character-
istics.

广泛应用于小体积、易碎、易损坏、精度较低的商品包装。由于快递气泡袋里面带有减震气泡膜，因此快递气

泡袋具有重量轻，弹性强，良好的减震性、抗冲击性、无毒、无味、防潮、耐腐蚀等特点。
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快递袋
COURIER BAG 

SCOPE OF APPLICATION适用范围

Environmental protection material, waterproof, light, visible, easy to clean, rich color, soft texture, the new 
favorite of the season fashion circle.

环保材料，防水、轻薄、可视、易清洁、色彩丰富，质地柔软，当季时尚圈的新晋宠儿。
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降解袋
DEGRADATION BAG 
 

SCOPE OF APPLICATION适用范围

It is made of polylactic acid (PLA) biodegradable material. In nature (photosynthetic soil), it is completely 
degraded into water and CO2 in 180-360 days. After use, it is quickly degraded by microorganisms without 
causing pollution.

采用聚乳酸（PLA）生物降解材料制成，在自然界（光合土壤）中，180-360天完全降解为水和CO2，使用后快

速被微生物降解，不会造成污染。 
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可回收袋
RECYCLABLE  BAG 

SCOPE OF APPLICATION适用范围

Environmentally friendly materials, made of OPP/CPP, PE/PE, PE/EVOH, BOPP/EVOH materials, are 
recyclable storage bags that help create a sustainable global environment.

环保材料，采用OPP/CPP、PE/PE、PE/EVOH、BOPP/EVOH材料制成，是可以回收使用的储物袋，有助于创造

永续经营的全球环境。
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塑料薄膜摆锤冲击试验机 PLASTIC FILM PENDULUM IMPACT TESTER

适用于测定塑料、橡胶等非金属薄膜材料和 金属箔材的冲击韧性。

It is suitable for measuring the impact toughness of non-metallic film 
materials such as plastics and rubber and metal foils.

透水透氧性测试仪 WATER AND OXYGEN PERMEABILITY TESTER

适用于塑料薄膜、复合膜、共挤膜、工程材料、橡胶、纸板等多种材料在多种温度下的水蒸气透过率测试。

It is suitable for testing the water vapor transmission rate of plastic films, composite films, 
co-extruded films, engineering materials, rubber, cardboard and other materials at various temperatures.

热封试验仪 HEAT SEALING TESTER
供食品塑料软包装、牛奶包装、食品包装、药品包装、烟厂等生产厂家、
实验室和检测所等试验制袋工艺。
It can be used to test the bag-making process of food plastic flexible packaging, 
milk packaging, food packaging, pharmaceutical packaging, cigarette factories 
and other manufacturers, laboratories and testing institutes.


